

Job post: Furniture Designer

Experience- 2+ years

Location- [Libreville, Gabon](#)

Job Description:

- Shall be primarily responsible for 2d designing & 3d rendering of high-end (luxury) solid wood furniture with high quality standard thereby introducing new designs every month.
- Must have minimum 2 years of experience in furniture designing & interior designing, with a good understanding of joineries, materials (solid wood, plywood, laminated wood, upholstery), the properties of tropical woods (or willingness to learn), accessories used, & processes involved.
- Responsible for upgradations in existing furniture designs.

Key Responsibilities:

- Researching and planning variety of furniture design styles – contemporary, modern, African chic
- To prepare designs with optimal selection of materials within the budget set by the production manager.
- Discuss & suggest designs to clients who desire custom orders according to the interiors.
- Meet with manufacturers to explore possibilities manufacturing of contemporary designs.
- Selecting & suggesting optimal materials namely woods, materials, metals, accessories, textiles and textures according to the design.
- Consult with production manager & other team members, such as marketing staff for feedback of the products designed.
- Keep track of new industry design trends and latest developments in the accessories, finishes (consumables) industry and incorporating it into the products.

Skills and Experience:

- A bachelor degree with Designing background
- 2+ years of 2d designing, 3d rendering experience & interior designing
- Proficient in usage of Auto-CAD software.
- Willing to work independently.
- Strong knowledge of materials.
- Good spoken English. French communication is a plus.

Perks & Benefits | Why You'll Love Working Here

- Opportunity to work in a highly professional environment.
- Open professional and general management discussion.
- Competitive salary and great benefits.
- Long term career roadmap with the well-known company.
- Social insurance, health insurance and unemployment insurance are paid as per labor code.

Poste de travail : Designer de meubles

Expérience - 2+ ans

Lieu- Libreville, Gabon

Description de l'emploi

- Sera principalement responsable de la conception 2D et du rendu 3D de meubles en bois massif haut de gamme (de luxe) avec des normes de qualité élevées, introduisant ainsi de nouveaux modèles chaque mois.
- Doit avoir un minimum de 2 ans d'expérience dans la conception de meubles, avec une bonne compréhension de la menuiserie, des matériaux (bois massif, contreplaqué, stratifié, rembourrage), des propriétés du bois tropical (ou apprendra), des accessoires utilisés et des procédés impliqués.
- Responsable des mises à niveau dans les conceptions de meubles existants.

Principales responsabilités:

- Recherche et planification pour une variété de styles de conception de meubles - contemporain, moderne, chic africain
- Préparer des designs avec une sélection optimale de matériaux dans le budget fixé par le directeur de production.
- Discuter des conceptions avec les clients qui souhaitent des commandes personnalisées ou rencontrer des fabricants.
- Sélection et suggestion de matériaux optimaux à savoir bois, matériaux, métaux, accessoires, textiles et textures selon le design.
- Consulter le directeur de production et les autres membres de l'équipe, tels que le personnel marketing, pour obtenir des commentaires sur les produits conçus.
- Suivez les nouvelles tendances de conception de l'industrie, les tendances des accessoires et intégrez-les dans les produits.

Compétences et l'expérience

- Un baccalauréat avec une formation en conception
- 2+ ans d'expérience en conception 2D, rendu 3D et design d'intérieur
- Maîtrise de l'utilisation du logiciel Auto-CAD. Disposé à travailler de façon autonome.
- Solide connaissance des matériaux.
- Bon anglais parlé. La communication en français est un plus.

Avantages et avantages | Pourquoi vous adorerez travailler ici

- Chance de travailler dans un environnement hautement professionnel.
- Discussion ouverte sur la gestion professionnelle et générale.
- Salaire compétitif et avantages sociaux attractifs.
- Antécédents de carrière à long terme avec l'entreprise bien connue.
- L'assurance sociale, l'assurance maladie et l'assurance chômage sont payées conformément au code du travail.